

## Weekly Agenda (1) 8/9/2024 - 12/9/2024

### Admin Notes الملاحظات الإدارية

- لا تخفى عليكم أهمية المرحلة الابتدائية كمرحلة تأسيسية لحياة الطالب الأكاديمية فهي حجر الأساس الذي سيبني عليه مستقبله الأكاديمي.
- It is no secret that the primary stage plays a significant role in the foundational stage of students' academic journey. It is the cornerstone for building their educational future.
- نؤكد أن دورنا كمدرسة يتكامل مع دور المنزل، وجهودنا لن تثمر بدون تعاونكم معنا على كل الأصعدة وأهمها متابعة أبنائكم الطلبة في ما تم أخذه في المدرسة بشكل يومي، والانضباط في الحضور الصباحي قبل الساعة 7:10.
- We affirm that our role as a school is integrated with the role of parents at home, and our efforts will only be fruitful with your cooperation at all levels; especially when it comes to following up on what students have taken in school, and commit to the morning attendance before 7:10.
- بناءً على ما سبق، ستقوم المدرسة بإرسال كتب الطلاب كل يوم إلى المنزل، راجين منكم تخصيص نصف ساعة إلى 45 دقيقة فقط يومياً لمتابعة أبنائكم فيما تم أخذه خلال اليوم. اجعلوه وقتاً ممتعاً معهم وذكرى طيبة لا تُمحي من ذاكرتهم وصدقةً جاريةً لكم. كما أن مساعدتكم لأبنائكم في تحضير حقائبهم يقربكم أكثر من عالمهم ويشعرهم باهتمامكم فاحرصوا على ذلك بأنفسكم ولا ترسلوا معهم إلا الكتب المطلوبة لهذا اليوم كي لا تتقل حقائبهم على أجسادهم الصغيرة.
- Based on the above, students are required to take their books home everyday. We are asking you to allocate 30 - 45 minutes to follow up on what they have learned during the day; on a daily basis. You can make this an enjoyable time and create a great bond that will never be erased from their memory. Also, helping your children prepare their school bags will bring you closer to their world and make them sense your care towards them. So, take care of that yourself and only send the books that are required for that day so that their bags do not burden their small bodies.

● كل المصادر التعليمية للمواد مثل العلوم والرياضيات واللغة الانجليزية (كالعروض التقديمية للحصص) ستجدونها في الجوجل كلاسروم الخاص بالطالب. لكن نؤكد أن الكتب المدرسية هي الأصل في متابعة أبنائكم دراسياً وليست المصادر، المصادر للاستزادة فقط.

● You can find all educational resources for subjects such as science, Maths, and English (like presentations) in the Google Classroom account of the students. However, the school books are the main source for monitoring your children's studies, and not the resources. The resources are for those who want to further enrich their knowledge.

● حرصاً من المدرسة على تقوية الطالب في اللغة العربية وتعزيز هويته الدينية، نبشركم أنه تم تخصيص حصة أسبوعياً للتجويد تعطيها معلمة مؤهلة، إضافة إلى الحصتين المعتادتين للتربية الإسلامية.

● As the school aims to strengthen students' Arabic language skills and enhance their Islamic identity, we are pleased to inform you that we have allocated one (Tajweed) lesson per week given by a qualified teacher, in addition to the two usual Islamic Studies lessons.

● حرصاً على سلامة أبنائنا الطلبة، يمنع إحصار الطالب للمدرسة قبل الساعة 6.30 صباحاً لأنه لا يوجد أحد من المعلمين في المدرسة قبل هذا الوقت.

● In order to ensure the safety of our students, students are not allowed in school before 6:30 am because no one is there at that time to take care of them.

● الرجاء الحرص على إرسال الطعام الصحي فقط مع الطالب وتزويده بالماء الكافي لليوم الدراسي.

● Please adhere to sending only healthy food with students and provide them with enough water for the school day.

## Resources المصادر

- [Stationery List](#) • [القرطاسية المطلوبة](#)
- [Classes Timetables](#) • [جداول الحصص](#)

## Weekly Plans الخطط الأسبوعية

8/9/2024 - 12/9/2024	
<a href="#">Grade (1) Boys</a>	<a href="#">Grade (1) Girls</a>
<a href="#">Grade (2) Boys</a>	<a href="#">Grade (2) Girls</a>
<a href="#">Grade (3) Boys</a>	<a href="#">Grade (3) Girls</a>
<a href="#">Grade (4) Boys</a>	<a href="#">Grade (4) Girls</a>

يداً بيد نرسم مستقبلاً باهراً لأبناننا الطلبة، جنود وزهرات الوطن.

Hand in hand, we can create a bright future for our students; our beautiful flowers and soldiers of the nation.

Best Regards,

**Adel Rayyan**  
**PS Principal**

واقبلوا منا فائق الاحترام والتقدير،،،

عادل ريان  
مدير المرحلة الابتدائية